
 
 
 
 
 

Motie Behoud Sibeliuspark  
 
 
De gemeenteraad van Oss, in vergadering bijeen op 8 februari 2024, 
 
Constaterende dat: 

• Er veel bezwaren zijn tegen het kappen van bomen en het bouwen van nog meer 
woningen in het Sibeliuspark; 

• Er de afgelopen jaren veel is gebouwd in en om het Sibeliuspark, waardoor het een 
stuk kleiner is geworden; 
 

Overwegende dat: 

• Corona en klimaatverandering hebben geleid tot een herwaardering van stadsparken 
en openbaar groen; 

• De ontwikkelaar vanaf 2013 de Wijkraad Ruwaard niet meer bij de ontwikkelingen in 
het Sibeliuspark heeft betrokken; 

• Dit er toe heeft geleid dat wensen en nieuwe inzichten van wijkbewoners en 
omwonenden onvoldoende zijn binnengekomen bij projectontwikkelaar en 
gemeente. 
 

Vraagt het college om: 

• De Koersnota Klimaatadaptatie, de herwaardering van stadsparken en de wensen 
van de wijkbewoners mee te nemen bij het verder vormgeven van het Sibeliuspark; 

• De Wijkraad Ruwaard hier nadrukkelijk bij te betrekken; 

• De consequenties in beeld te brengen en ter opiniëring voor te leggen aan de 
gemeenteraad. 
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